




Date:27.09.2018

PRODUCT DATA SHEET / PRODUKTDATENBLATT	
	Item number / Artikelnummer
	E-84035 00
	Brand Name / Marke
	Westcott
	Description / Beschreibung
Westcott Multi-Tool incl. LED light, nylon sheath	
Westcott Universalwerkzeug inkl. LED-Licht und Nylon-Tasche	

PRODUCT INFORMATION / PRODUKTINFORMATION	
Colour / Farbe	Blade material / Klingenmaterial
Black / Schwarz	stainless steel blades / rostfreier Stahl
Product Origin / Herkunft	Handle material / Griffmaterial
China	Stainless steel, ABS
Customs tariff number / Zolltarifnummer	Product Weight / Produktgewicht
82119300	0,35 kg
	Cardboard weight / Gewicht Pappe
	0,0488 kg
	Blister cover weight / Gewicht Blister
	0,0004 kg

LOGISTIC INFORMATION / LOGISTIK			
Single packaging / Einzelverpackung	Single Weight / Einzelgewicht	Single Measures / Einzelabmessung	Unit / Einheit
Slide box / Schiebebox	0,3992 kg	12,9x7,9x3,95 cm	1
Inner packaging / Inner Verpackung	Inner Weight / Gewicht	Inner Measures / Abmessung Inner	Units by box / Einheiten per Inner
Carton box / Karton	2,48 kg	17x14,5x14 cm	6
Master packaging / Master Verpackung	Master Weight / Gewicht	Master Measures / Abmessung Master	Units by box / Einheiten per Master
Carton box / Karton	10,3 kg	31x19x29,5	24
EAN Single:	4027521516144		
EAN Inner:	4027521516564		
EAN Master:	4027521516571		

MARKETING TEXT
<p>The new foldable Multifunction Tool from Westcott convinces with numerous functions in appealing and high-quality design. The practical combination pliers fulfill the capabilities of a normal pliers, pointed pliers and a wire cutter. In addition, the removable tool unit can easily handle many tricky everyday situations. The tool unit include a can / bottle opener, a knife and a saw blade, all made of high quality stainless steel. The LED light, which can be switched on and off via the control knob, serves as a mobile light source and can also be recharged via the integrated standard USB port. A bit holder with 4 different BIT types completes the versatility of this multitool. (BIT types Phillips PH1, slotted 3/16, hexagon socket 3/32, Torx T15) Black nylon bag is included. Warranty: 5 years</p> <p>Caution: Extremely sharp blades – handle with care Keep the blade completely covered when not in direct use. Do not place your fingers near the intended path of the blade to avoid cutting your fingers.</p>



Das neue faltbare Multifunktionswerkzeug von Westcott überzeugt mit zahlreichen Funktionen im ansprechenden und hochwertigen Design. Die praktische Kombizange erfüllt die Fähigkeiten einer normalen Zange, einer Spitzzange sowie eines Drahtschneiders. Mit der ablösbaren Tooleinheit können zudem viele knifflige Alltagssituationen problemlos gemeistert werden. Hierzu gehören der Dosen-/Flaschenöffner, das Messer und die Sägeklinge, alle aus hochwertigem, rostfreiem Edelstahl gefertigt. Die per Bedienknopf an- und ausschaltbare LED-Lampe dient perfekt als mobile Lichtquelle und kann zudem über den integrierten Standard-USB Port wieder aufgeladen werden. Eine Bithalterung mit 4 verschiedenen BIT Typen komplettiert die vielseitige Einsatzfähigkeit dieses Multitools. (BIT Typen Kreuzschlitz PH1, Schlitz 3/16, Innensechskant 3/32, Torx T15)
Zur Befestigung am Gürtel ist die schwarze Nylon-Tasche im Lieferumfang mit inbegriffen. Garantie: 5 Jahre

Achtung: extrem scharfe Klinge – bitte Vorsicht bei Benutzung.

Bei Nichtbenutzung die Klinge immer zurückgezogen lassen

Um Verletzungen zu vermeiden, Finger niemals in der Nähe des Schneidepfades platzieren.